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Podgorica, 29.11.2024. godine 

 

IZVJEŠTAJ O SPROVEDENOJ JAVNOJ RASPRAVI 

NACRT ODLUKE O BUDŽETU GLAVNOG GRADA PODGORICA 

ZA 2025. GODINU 

 

 

Članom 33 stav 4 Zakona o budžetu i fiskalnoj odgovornosti (“Sl. list CG”, br: 20/14, 
56/14, 70/17, 4/18, 55/18, 66/19, 70/21, 145/21, 27/23, 123/23 i 125/23), propisano je 
da predlog odluke o budžetu opštine utvrđuje nadležni organ opštine i dostavlja ga 
skupštini opštine do 1. decembra. Članom 28 stav 2 Zakona o finansiranju lokalne 
samouprave (“Sl. list CG”, br: 3/19, 86/22, 5/24 i 7/24), propisano je da predlog Odluke 
o budžetu opštine za narednu fiskalnu godinu utvrđuje predsjednik opštine i dostavlja 
ga skupštini opštine do 1. decembra tekuće godine za narednu godinu. Članom 38 stav 
1 tačka 7 Zakona o lokalnoj samoupravi (“Sl. list CG”, br: 2/18, 34/19, 38/20, 50/22 i 
84/22), propisano je da skupština donosi budžet, a članom 54, stav 1, tačka 7 Statuta 
Glavnog grada (“Sl. list CG – opštinski propisi”, br: 8/19, 20/21, 49/22), propisano je da 
Skupština Glavnog grada donosi budžet. 

 
Imajući u vidu navedeno, Zaključkom broj: 01-018/24-6988 od 8. novembra 2024. 
godine, Gradonačelnica Glavnog grada utvrdila je Nacrt Odluke o budžetu Glavnog 
grada Podgorica za 2025. godinu u iznosu od 153.000.000,00€. 
 
U skladu sa Odlukom o učešću lokalnog stanovništva u vršenju javnih poslova („Sl. list 
CG – opštinski propisi“, br: 31/19),  Nacrt  Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica 
za 2025. godinu, sa Programom javne rasprave, objavljen je na internet stranici 
Glavnog grada Podgorica https://podgorica.me/stranice/ankete-i-javne-rasprave i na 
stranici Sekretarijata za finansijske poslove i analizu budžeta u dijelu javne rasprave. 
Izvod iz Nacrta Odluke  o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu objavljen 
je kao podlistak u dnevnom listu "Pobjeda". 
 
Nacrt Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu, sa programom 
javne rasprave dostavljen je odbornicima Skupštine Glavnog grada, potrošačkim 
jedinicama budžeta, privrednim društvima čiji je osnivač Glavni grad i nevladinom 
sektoru preko CRNVO.  
 
Javna rasprava trajala je 15 dana, počev od 8. novembra 2024. godine zaključno sa 
22. novembrom 2024. godine. 

https://podgorica.me/stranice/ankete-i-javne-rasprave
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Organ uprave Glavnog grada za sprovođenje javne rasprave je Sekretarijat za 
finansijske poslove i analizu budžeta, kojem su se dostavljale primjedbe, prijedlozi i 
sugestije u pisanoj ili elektronskoj formi. U toku trajanja javne rasprave, svim 
zainteresovanim učesnicima i medijima data je mogućnost pisanog, elektronskog i 
usmenog izjašnjavanja. Takođe je izvršeno ocjenjivanje uspješnosti javne rasprave 
putem evaluacionih listića.  
 
Centralna javna rasprava održana je u zgradi Parlamenta – sala na II spratu, dana 19. 
novembra 2024. godine, kojoj su prisustvovali: predstavnici potrošačkih jedinica 
budžeta, predstavnici privrednih društava čiji je osnovač Glavni grad, predstavnici 
medija, građani i ostali zainteresovani. 
 
Sekretar Sekretarijata za finansijske poslove i analizu budžeta, Balša Špadijer, u svom 
uvodnom izlaganju upoznao je sve prisutne sa procesom pripreme ovog veoma 
važnog dokumeta kojim Glavni grad sprovodi svoju politiku u djela, predstavio strukturu 
planiranih primitaka i izdataka obuhvaćenih nacrtom Odluke o  budžetu Glavnog grada 
Podgorica za 2025. godinu, posebno u dijelu koji se odnosi na kapitalne investicije, te 
dodatno obrazložio razloge zbog kojih je uprava Glavnog grada zadovoljna 
predloženom strukturom Budžeta Glavnog grada za narednu fiskalnu godinu. 

Nakon uvodnog izlaganja, uslijedila je konstruktivna diskusija, kako bi se pružila 
mogućnost svim učesnicima da svojim primjedbama, prijedlozima i sugestijama, ukažu 
na određena pitanja i na ista dobiju pojašnjenja i odgovore. 
 
Izvršni direktor „Deponija“ doo, Aleksandar Božović, saopštio je da se privredno 
društvo doo “Deponija” ne finansira iz javne funkcije i da je kapitalni budžet planiran 
Odlukom o budžetu Glavnog grada za 2024. godinu skoro u potpunosti realizovan. 
Takođe je ukazao na značaj sanitarnih kada, rok trajanja kao i cilj da se mora preći na 
modernije metode upravljanja otpadom. Objasnio je značaj izgradnje bioenergane i 
plan finansiranja njene izgradnje uz obaveznu participaciju Glavnog grada u jednom 
dijelu, što je i planirano. Takođe je zatražio da se razmotri mogućnost obezbjeđivanja 
dodatnih sredstava za nabavku opreme, tj. za mehanizaciju, bager pauk koji može da 
radi do 70% nagiba, koji bi koristio Glavnom gradu u slučaju bilo koje vanredne 
situacije, a čija je vrijednost oko 500.000,00 €, bez specijalne dodatne opreme, što bi 
naravno zahtijevalo i obuku rukovaoca takvom mašinom. 

Odbornica Anđela Mićović, zatražila je objašnjenje u dijelu koji se odnosi na manje 
planirana sredstva za transfere za jednokratne novčane pomoći kod Sekretarijata za 
socijalno staranje, zatim manje planirana sredstva za konsultantske usluge kod 
Sekretarijata za preduzetništvo i investicije, uz objašnjenje zbog čega smatra da 
sredstva za te namjene moraju biti veća.  



                 
                 
 
                Crna Gora                                                                   
                Glavni grad Podgorica            
                SEKRETARIJAT ZA FINANSIJSKE POSLOVE I ANALIZU BUDŽETA 
  
___________________________________________________________________________ 
                        

3 

 

Takođe je tražila pojašnjenje povećanja sredstva za izdatke po osnovu isplate ugovora 
o djelu i troškova sudskih postupaka kod Sekretarijata za finansijske poslove i analizu 
budžeta.  Osvrnula se na planirana sredstva  za javnu funkciju kod doo „Čistoća“ i doo 
„Vodovod i kanalizacija“ doo, navodeći da se radi o privrednim društvima koja su 
“gubitaši” te da se na ovaj način nagrađuju oni koji imaju loše rezultate poslovanja, te u 
tom smislu treba racionalizovati troškove. Zatražila je pojašnjenje u dijelu planiranja 
kapitalnog budžeta za 2025. godinu u iznosu od 87.08 mil. € ako je ostvarenje 
kapitalnog budžeta na kraju okobra  2024. godine svega 27%, što je izuzetno niska 
stopa realizacije, te pojašnjenje planiranog ostvarenja u naznačenom iznosu u 2025. 
godini.  

Direktor „Vodovod i kanalizacija“ doo, Aleksandar Nišavić,  istakao je da je odobreni 
budžet na nivou tekuće godine. Pojasnio je potrebu povećanja javne funkcije ovom 
privrednom društvu posebno u kontekstu neusvajanja novog cjenovnika od strane 
odbornika Glavnog grada, što će uzrokovati smanjenje cijene vode koja će biti na  
nivou iz 2011. godine, jer se uvodi privremena cijena umanjena za 10%, te će uslijediti 
i manji prihod ovog privrednog društva u  značajnom iznosu koji prema izračunima 
premašuje iznos od tri miliona eura. Shodno Zakonu o komunalnim djelatnostima 
obaveza je osnivača odnosno Glavnog grada da nedostatak sredstava pokrije kako bi 
se omogućilo kontinuirano pružanje usluga koje su povjerene ovom društvu. Naglasio 
je da je ovo privredno društvo u prethodnom periodu smanjilo tekuće troškove 
poslovanja gdje god je to bilo moguće. Što se tiče uređaja za prečišćavanje otpadnih 
voda u toku 2024. godine povučeno je oko 10 mil. € po osnovu raznih aktivnosti na 
postrojenju, završen je glavni i revidovani projekat,  nabavljena je oprema i realizovane 
su brojne aktivnosti. U toku 2025. godine planiran je iznos oko 17 mil. € za navedeno 
postrojenje. 

Mirza Krnić, istakao je da je budžet planiran u većem iznosu za cca 20 mil. €, 
uglavnom zbog rasta prihoda od poreza, a izdvajanja za preduzetništvo se smanjuju 
umjesto da se njihov rad pospješuje. Nema informacju koliko je Glavni grad povukao 
sredstava iz fondova EU. Istakao je da u Podgorici postoji problem  vakcinacije, 
čipovanja i sterilisanja pasa, te predložio i nabavku kontejnera za pse i mačke, 
donaciju hrane volonterima i kreiranje programa privremenog čuvanja ljubimaca, kako 
bi se na taj način uticalo na smanjenje troškova koje Glavni grad izdvaja po osnovu 
ujeda pasa lutalica svake godine. 

Pomoćnik direktora “Čistoća” doo, Vojin Katnić, upoznao je sve prisutne sa razlozima 
zbog kojih ovo privredno društvo iz godine u godinu ima veći obim posla i površina za 
održavanje, te potrebe većeg intenziteta i učestalosti čišćenja javnih površina. Naglasio 
je da ulažu napore da udomilište životinja funkcioniše na najbolji način, da su 
budžetom opredijeljena za te namjene značajna sredstva, da su napravili su neke 
sadržaje uz nastavak investicija u narednoj godini u tom dijelu.  
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Mišljenja je da Zakon o dobrobiti životinja dobar zakon, ali je činjenica da je za 
okončane sudske sporove utrošeno oko 1,4 mil. eura, u kojima „Čistoća“ doo participira 
sa 50% što nije logično, te je potrebna veća participacija nadležnih državnih adresa 
koje po tom osnovu gotovo ništa nijesu uradile.  

Pomoćnik direktora „Pogrebne usluge“ doo, Miloš Janković, zahvalio se na 
opredijeljenim sredstvima za 2025. godinu koja su značajna,  te zatražio da se razmotri 
mogućnost odobrenja sredstava u iznosu od 32.000,00€ za izradu geodetskih podloga 
za groblje Čepurci i groblje Zagorič koja su im neophodna. Korigovanim zahtjevom 
tražili su povećanje opredijeljenih sredstava za izgradnju Gradskog groblja na 
Ćemovskom polju u ukupnom iznosu od 3.030.000,00€ dok je nevedenim nacrtom 
opredijeljeno 2.200.000,00€. Pojasnio je zbog čega su potrebna tražena sredstva te da 
se bez tih sredstava neće moći  kompletirati završetak započetog projekta. 

V.D. sekretarke Sekretarijata za socijalno staranje, Ida Kolinović, istakla je da taj 
sekretarijat ima brojne nadležnosti, te naglasila uvođenje novih pozicija u budžetu. U 
vezi transfera za jednokratne socijalne pomoći opredijeljeno je manje sredstava, 
naglašavajući da prethodne godine ne mogu biti parameter za planiranje jer su izborne 
godine zbog čega nijesu mogla biti potrošena planirana sredstva za te namjene i 
predložila povećanje sredstava po tom osnovu za sledeću godinu. Sredstva za 
poboljšanje materijalnog položaja boraca moraju biti planirana budžetom za 2025. 
godinu, u iznosu od 9.000,00€ koliko je traženo zahtjevom, shodno Odluci o 
materijalnom obezbjeđenju učesnika NOR-a i članova njihovih porodica. Istakla je da je 
u proceduri usvajanje nove Odluke o pravima iz socijalne i dječje zaštite, da je nacrt 
odluke je prošao javnu raspravu i upućen je Skupštini da dalji postupak. Usvajanjem 
navedene odluke povećali bi nadoknade za podstanare na 100€ mjesečno, te su iz tog 
razloga tražili da sredstva za podršku podstanarima budu planirana u većem iznosu. 

Predstavnik M.Z. Zagorič, Darko Ostojić, ukazao je da građani moraju biti uključeni u 
izradu programa uređenja prostora. Takođe napominje da ne vidi šta je iz kapitalnog 
budžeta planirano za M.Z. Zagorič u kojem stanuje 10-15% stanovništva grada. 
Zatražio je mogućnost proširenja kapele u Zagoriču, uređenje park šume Zagorič, 
ukazao je na problem sahranjivanja životinja u parku koji bi se mogao riješiti 
izgradnjom posebenog mjesta gdje bi se sahranjivale životinje. Istakao je da bi bilo 
potrebno urediti plato na vrhu brda Gorica, dopuniti ga sportskim sadržajima. Takođe je 
dodao da je neophodno izdvojiti veća sredstva za finansiranje  privrednih društava   
„Čistoća“ doo i  „Zelenilo“ doo, kako bi grad bio čistiji i uredniji. 

V.D. direktor Uprave lokalnih javnih prihoda, dr Aleksandar Rašović, istakao je da je 
realizacija lokalnih javnih prihoda u toku 2024. godine na rekordno visokom nivou, te 
izložio realizaciju prihoda pojedinačno.   
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Konstatovao je da je bivša vlast dala neistinite podatke revizoru po osnovu 
nenaplaćenih potraživanja od poreza na nepokretnost, te da je neprijavljeno bilo čak 
više od 27 mil. € po tom osnovu. Istakao je da su pojedine stavke u budžetu za Upravu 
lokalnih javnih prihoda planirane manje od njihovog zahtjeva npr: kancelarijski 
materijal, radna odjeća i obuća, ugovori o djelu, a planira se veća naplata i veća 
poreska disciplina, što je neprihvatljivo. Takođe je istakao da su lokalni javni prihodi 
planirani u većem iznosu od projekcija koje je dostavila Uprava lokalnih javnih prihoda. 

Direkorica „Agencije za upravljanje zaštićenim područjima Podgorice“ doo,  Jasna 
Gajević, upoznala je prisutne sa osnovnim djelatnostima i nadležnostima privrednog 
društva čiji je direktor. Agencija za sada ima četiri zaštićena područja u svojoj 
nadležnosti, a jako malo zaposlenih. Skupština Glavnog grada usvaja petogodišnji plan 
upravljanja Agencije, na osnovu kojeg se donosi jednogodišnji plan aktivnosti. 
Direktorica je zatražila mogućnost planiranja određene stavke u budžetu sa koje bi 
mogli realizovati aktivnosti vezene za plan upravljanja. 

V.D. direktor  „Zelenilo“ doo, Petar Krivokapić, obavijestio je prisutne da je primjedbe 
poslao pisanim putem. Ovim putem naglasio je da su potrebna veća finansijska 
izdavanja za javnu funkciju za ovo privredno društvo, te obazložio razloge zbog čega 
smatra da je takav zahtjev opravdan. Obavijestio je prisutne o statusu realizacije 
pojedinih projekata koje realizuje ovo privredno društvo, te planove za naredni period. 

Sekretar Crvenog krsta Glavnog grada Podgorice, Dragan Božović, upoznao je 
prisutne sa brojnim humanitarnim potrebama društvene zajednice, koja je posebno 
naglašena u periodu izbornih godina kada postoje prazni hodovi kada su u pitanju 
socijalna davanja od nadležnih institucija zbog čega ova organizacija ima više 
zahtjeva. Pokazao je fotografije redova građana ispred prostorija Crvenog krsta koji 
čekaju neki vid pomoći. Veća finansijska sredstva su im potrebna kako bi povećali broj 
zaposlenih, čime bi unaprijedili programske aktivnosti i poslova od javnog interesa. 

Predstavnik Lješanske nahije, saopštio je da gornja Lješanka nahija u trenutku 
organizovanja javne rasprave nema vodu. Zatražio je podatak kada će se asfaltirati 
određeni putevi u mjesnoj zajednici. 

Predstavnik M.Z. Zlatica, Zoran Vujošević, saopštio je da su prihodi u 2023. i 2024. 
godini ukupno realizovani cca 250.000.000,00€. U MZ Zlatica slabo su trošena 
sredstva. Ranije su objavljivani  izvještaji o utrošenim sredstvima po mjesnim 
zajednicama. Naglasio je slaba ulaganja u tu mjesnu zajednicu, te da više od deset 
godina traže izgradnju pasarele za prelaz preko pruge, vrtića, uređenje ulice Branka 
Ćopića, zaštitu kultrunog dobra „Rimski most“. Često upućuju zahtjeve organima 
uprave ali nemaju i odgovore na dostavljene zahtjeve. 
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Predstavnik M.Z. Piperi, Filip Martinović, zatražio je informaciju da li su planirana 
sredstva za asfaltiranje određenih puteva u MZ Piperi i saopštio da su tim povodom 
predati zahtjevi koji se odnose na asfaltiranje seoskih puteva. 

V.D. direktor “Agencije za izgradnju i razvoj Podgorice” doo, Dragan Senić, u više 
navrata uzimao je učešće u javnoj raspravi, te na zahtjev prisutnih davao dodatna 
pojašnjenja u vezi sa statsuom realizacije konkretnih projekata u tekućoj godini, te 
planom za narednu godinu.  

Bliža objašnjenja na postavljenja pitanja dali su i predstavnici privrednih društava sa 
objašnjenjima u kojim fazama se nalaze određene kapitalne investicije, uređenje 
zelenih površina, uređenje groblja na teritoriji Glavnog grada, sanacija puteva na 
teritoriji Glavnog grada i slično. Takođe su naveli i brojne probleme sa kojima se 
susrijeću tokom realizacije navedih projekata, duge tenderske procedure, tok izvođenja 
radova od strane izvođača, nedostatak kadra i slično.     
 
Sekretar Sekretarijata za finansijske poslove i analizu budžeta, Balša Špadijer, u toku 
trajanja centralne javne rasprave pružio je odgovore na sva postavljena pitanja i date 
primjedbe od strane prisutnih učesnika. Istakao je da je predložen najveći budžet do 
sada planiran u Glavnom gradu, a struktura planiranih prihoda je realna. 
 
Primjedbe, predlozi i sugestije koje su dostavljene u pisanoj formi: 

 
U nastavku je prikazan sažetak primjedbi, prijedloga i sugestija koje su Sekretarijatu za 
finansijske poslove i analizu budžeta dostavljene u pisanoj formi ili elektronskim putem, 
kao i odgovori povodom dostavljanja istih. 
 
Izvršni direktor  „Sportski objeti“ doo, g-din Aleksandar Vučković, dostavio je predlog 
kojim je zatražio povećanje opredijeljenih sredstava za javnu funkciju sa predloženih 
1,2 mil. € na 1.359.500,00€, te predložio određene korekcije u kapitalnom dijelu 
budžeta. U okviru Investicionog održavanja gradskog stadiona potrebno je korigovati 
naziv  određene stavke koja treba da glasi “izrada Glavnog projekta led reflektorske 
rasvjete sa revizijom na gradskom stadionu sa usklađivanjem postojećeg stanja sa 
novim projektom Istočne tribune gradskog stadiona”.Takođe je potrebno sredstva 
navedene stavke umanjiti za 40.000,00€, dodati novu stavku pod nazivom “opravka 
postojeće reflektorske rasvjete (metal halogene)” u iznosu od 40.000,00€. U okviru 
Investicionog održavanja Gradskog stadiona stavku “izrada hidroizolacije na krovu 
zapadne tribine” koja je planirana u iznosu od 50.000,00€ potrebno je brisati, jer se 
problem ne može rješavati parcijalno. 
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Odgovor: Primjedbe date u dijelu kapitalnog budžeta su prihvaćene. Što se tiče javne 
funkcije, predložena sredstva u iznosu od 1.200.000,00€, smatramo optimalnim 
uvažavajući prikazane parametre na osnovu kojih je predložena visina sredstava, a 
imajući u vidu Mišljenje nadležnog Sekretarijata za sport, broj: 38-614/24-667/1 od 
15.11.2024. godine i Mišljenje istog sekretarijata broj: 38-614/24-701/1 od 22.11.2024. 
godine, te činjenicu da su ista sredstva već uvećana za 200.000,00€ u odnosu na 
tekuću godinu. 
 
V.D. direktor “Zelenilo” doo, Petar Krivokapić, uputio je primjedbu na predloženi iznos 
sredstva za javnu funkciju i zatražio povećanje iste za 1.000.00,00€. Takođe je zatražio 
da se razmotri mogućnost obezbjeđenja sredstava u iznosu od 181.500,00€ za 
nabavku dizalice sa korpom, koja bi u značajnoj mjeri povećala efikasnost društva, da 
se obezbijede dodatna sredstva za izgradnju i rekonstrukciju parkova i zelenih površina 
kako bi bili u mogućnosti da realizuju planirane projekte, te dodatna sredstva za 
investiciono održavanje parkova i dječjih igrališta. 
Odgovor: Primjedbe su djelimično prihvaćene, u dijelu koji se odnosi na obezbjeđenje 
dodatnih sredstava za izgradnju i rekonstrukciju parkova i zelenih površina, za koje 
namjene je planiran iznos od 2.356.000,00€, dok visinu planiranih sredstava za javnu 
funkciju koja je planirana Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 
2025. godinu, smatramo optimalnom u odnosu na parametre na osnovu kojih je 
predložena visina sredstava, te činjenicu da su ista sredstva već uvećana za 
200.000,00€ u odnosu na tekuću godinu. 
 
Izvršni direktor “Agencije za stanovanje” doo, Vladimir Tomović, uputio je prijedlog da 
se u okviru kapitalnog budžeta razmotri mogućnost obezbjeđenja  sredstva za nabavku 
specijalnog vozila za crpljenje i transport otpadnih voda iz septičkih jama, te dodatno 
obrazložio razloge zbog kojih smatra da je takav zahtjev opravdan i potreban. 
Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena 
 
Izvršni direktor “Deponija” doo, Aleksandar Božović, uputio je prijedlog da se 
obezbijede sredstva u iznosu od 550.000,00€ za nabavku radne mašine - bagera sa 
posebnim karakteristikama, koji bi mogao da pristupa teško pristupačnim terenima, kao 
što su kosine sanitarnih kada, gomile građevinskog otpada i slično, a ista mašina 
mogla bi se koristiti u vanrednim situacijama. 
Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena, te su planirana sredstva za „radnu 
mašinu bager sa posebnim karakteristikama i mogućnošču pristupa nepristupačnim 
terenima“ u iznosu od 500.000,00€. 
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V.D. direktor “Čistoća” doo, Denis Hot, uputio je primjedbe na nazive pojedinih stavki u 
okviru kapitalnog budžeta. 
Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena. 
 
V.D. direktor  “Pogrebne usluge” doo, Radonja Vulikić, uputio je primjedbe i predložio 
da se obezbijede sredstva u iznosu od 32.000,00€ za izradu geodetskih podloga za 
groblja “Čepurci” i “Zagorič” kako bi se stvorili uslovi za izradu projekata uređenja 
grobalja. Takođe je zatražio da se obezbijede dodatna sredstva u iznosu od 
835.000,00€, za radove na izgradnji groblja na Ćemovskom polju.   
Odgovor: Primjedba je djelimično prihvaćena i planirana su sredstva za izradu 
geodetskih podloga za groblja “Čepurci” i “Zagorič”. Za izgradnju gradskog groblja na 
Ćemovskom polju planirana su sredstva u iznosu od 2.200.000,00€, imajući u vidu da 
će se određeni dio sredstava za navedeni projekat realizovati u toku 2024. godine, po 
projekciji ovog privrednog društva u iznosu od cca 1,0 mil. €, te da dodatna sredstva 
koja su planirana Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. 
godinu u navedenom iznosu, u potpunosti obezbjeđuju realizaciju i izvođenje radova 
na izgradnji groblja na Ćemovskom polju u skladu sa planiranom dinamikom. 
 
Izvršna direktorica “Tržnice i pijace” doo, Mirjana Purić, dostavljenim primjedbama 
zatražila je da se obezbijedi iznos od 1.000,00€ za izradu Plana zaštite za sve objekte 
“Tržnice i pijace” doo. Takođe je uputila prijedlog da se u dijelu koji se odnosi na 
investiciono održavanje, razmotri mogućnost povećanja sredstva u iznosu od 
100.000,00€ za adaptaciju Kamionske pijace.  
Odgovor: Primjedba je djelimično prihvaćena i planirana su sredstva za adaptaciju 
kamionske pijace u iznosu od 200.000,00€, dok sredstva za izradu Plana zaštite za 
sve objekte „Tržnice i pijace“ doo, ne mogu biti sastavni dio kapitalnog budžeta kako je 
to predloženo. 
 
V.D. direktor “Komunalne usluge” doo, Predrag Šćepanović, uputio je primjedbe kojima 
je tražio da se opredijeljena sredstva za ovo privredno društvo prerasporede na način 
da se: obezbijedi dodatnih 120.000,00€ za “tekuće održavanje javne rasvjete i 
svjetlosne signalizacije”, dodatna sredstva u iznosu od 200.000,00€ za “postavljanje i 
izgradnju javne rasvjete i pratećih sadržaja”, da se planiraju sredstva u iznosu od 
50.000,00€ za “projektovanje i izgradnju adaptibilnog upravljanja u sistemu javne 
rasvjete – pilot projekat”, da se za “tekuće održavanje optičke infrastrukture i video 
nadzora” planira dodatno 40.000,00€, da se sredstva za “modernizaciju sistema 
svjetlosne signalizacije” umanje za 10.000,00€,  da se umanje sredstva za 10.000,00€ 
za “rekonstrukciju svjetlosne signalizacije – nabavka i ugradnja LED davača signala”, 
da se sredstva planirana za “rekonstrukciju svjetlosne signalizacije – nabavka i 
ugradnja portalnih stubova” umanje za 80.000,00€, da se sredstva za izradu “glavnog 
projekta za novu upravnu zgradu” umanje za 10.000,00€, da se za “dekorativnu, 
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urbanu i ambijentalnu rasvjetu” umanje planirana sredstva za 100.000,00€, te da se za 
“postavljanje električnih punionica” planira 50.000,00€ i po tom osnovu umanji 
200.000,00€ u odnosu na već planirana sredstva. Inovirani nacrt Budžeta obezbjeđuje 
zadovoljenje potreba obavljanja javne funkcije na potrebnom novou, funkcionisanje 
javne rasvjete i svjetlosne signalizacije, kao i funkcionisanje ovog društva u okvirima 
obezbjeđenja pozitivnog poslovanja. 
Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena. 

Direktor “Vododvod i kanalizacija” doo, Aleksandar Nišavić, tražio je korekcije u nazivu 
pojedinih stavki u okviru kapitalnog budžeta. Takođe je podsjetio na neophodnost 
planiranja većih sredstva za javnu funkciju. Ovo iz razloga što Skupština Glavnog 
grada Podgorica nije usvojila Odluku Odbora direktora „Vodovod i kanalizacija“ doo, 
kojom su predložene cijene za obavljanje djelatnosti javnog vodosnadbijevanja, 
prihvatanja i odvođenja komunalnih otpadnih voda, prečišćavanja komunalnih otpadnih 
voda i isporuku vode za piće drugom vršiocu za 2025. godinu. Članom 56a stav 1 
Zakona o komunalnim djelatnosima propisano je da ukoliko nadležni organ lokalne 
samouprave odbije davanje saglasnosti na predlog cijena za obavljanje regulisane 
komunalne djelatnosi ili iz drugih razloga ne dođe do formiranja cijena za obavljanje 
regulisane komunalne djelatnosti primjenjivaće se privremena cijena, koja se u skladu 
sa članom 56a stav 2 istog zakona određuje u visini cijene iskazane na računu u 
mjesecu decembru godine koja prethodi godini primjene privremene cijene, umanjene 
za 10%.“Vodovod i kanalzacija“ doo je dostavio projekciju koja pokazuje značajno 
umanjenje prihoda ovog društva primjenom privremenih cijena utvrđenih na osnovu 
prethodno navedenog, u odnosu na prihode koje bi ostvario primjenom predloženih 
cijena za 2025. godinu.  Imajući u vidu da je Zakonom o komunalnim djelatnostima, 
članom 56a, stav 4 propisano da ako se primjenom privremenih cijena iz člana 56a 
stav 2 ne pokriju troškovi poslovanja vršioca regulisane komunalne djelatnosti, ti 
troškovi se pokrivaju iz budžeta jedinice lokalne samouprave, smatra svoj zahtjev 
opravdanim. 
Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena, te su za javnu funkciju za  „Vodovod i 
kanalizacija“ doo planirana uvećana sredstva. 
 
V.D. izvršnog direktora “Agencije za izgradnju i razvoj Podogrice” doo, Dragan Senić, 
predložio je da se obezbijede dodatna sredstava u iznosu od 600.000,00€ za izgradnju 
Gradskog pozorišta, a predviđena sredstva za uređivanje i opremanje lokacija treba 
umanjiti, uzimajući u obzir dužinu rješavanja imovinsko-pravnih odnosa, trajanje 
tenderskih procedura kao i često prolongiranje rokova za izvođenje radova od strane 
izvođača, te posebno planirati sredstva za uređivanje i opremanje lokacija za “Agenciju 
za izgradnju i razvoj Podgorice” doo, a potrebno za “Puteve” doo, jer će ista realizovati 
svako privredno društvo iz svoje nadležnosti. 
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Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena, za izgradnju Gradskog pozorišta 
planirana su sredstva u iznosu od 900.000,00€, dok su sredstva za uređivanje i 
opremanje lokacija već bila posebno planirana za “Agenciju za izgradnju i razvoj 
Podgorice” doo i posebno za “Puteve” doo. 

V.D. sekretarke Sekretarijata za socijalno staranje,  dr Ida Kolinović, pored iznijetih 
primjedbi na centralnoj javnoj raspravi, predložila je da se pozicije: Aktivnosti 
Kancelarije za prevenciju bolesti zavisnosti, aktivnosti Kancelarije za rodnu 
ravnopravnost, Aktivnosti Kancelarja za LGBTIQ, Aktivnosti Kancelarije za RE, 
Aktivnosti podrške programima za OSI i Aktivnosti podrške programima za djecu i 
starija lica, ne sintetišu u grupu  “Ostali transferi institucijama” već da se svrstaju u 
novu grupu koju bi nazvali “Aktivnosti kancelarija i podrška programima za ranjive 
grupe”.  
Odgovor: Primjedbe su djelimično prihvaćene, za poboljšanje materijalnog položaja 
boraca planirana su sredstva u iznosu od 9.000,00€, a planiranje budžetskih stavki je 
vršeno shodno Pravilniku o jedinstvenoj klasifikaciji računa za budžet Crne Gore i 
budžete opština („Sl. list CG“, br: 72/16, 106/20, 80/21). Planirana su sredstva za 
podršku podstanarima u iznosu od 150.000,00€ i transfere za jednokratne socijalne 
pomoći u iznosu od 150.000,00€. 

 

Glavna gradska arhitektica, Duška Mačić, dostavila je prijedlog koji je uputila 
Gradonačelnici, Gradskom menadžeru i Agenciji za izgradnju i razvoj Podgorice doo, 
uz obavještenje da su okončane aktivnosti na sprovođenju Konkursa za idejno rješenje 
uređenja park šume Lješkopoljska Gorica kao i da očekuju okončanje Konkursa za 
idejno arhitektonsko rješenje adaptivne prenamjene robne kuće „NA-MA“, te da je 
potrebno za oba projekta obezbijediti odgovarajuća sredstva za izradu tehničke 
dokumentacije i za početak izvođenja radova. 
Odgovor:  Primjedba je opravdana i prihvaćena. 
 
Direktor JU za smještaj, rehabilitaciju i resocijalizaciju korisnika psihoaktivnih supranci, 
mr Marko Čađenović, uputio je prijedlog kojim je zatražio da se u okviru kapitalnih 
izdataka, sredstva za kancelarijski namještaj planiraju u iznosu od 3.400,00€ umjesto 
5.400,00€ koliko su planirana nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podogrice za 
2025. godinu, a da se sredstva za opremu za javni red i bezbjednost planiraju u iznosu 
od 8.000,00€ umjesto 6.000,00€. Takođe je uputio prijedlog da se u okviru pozicije 
4132-materijal za zdravstvenu zaštitu, sredstva koja su planirana u iznosu od 
4.800,00€ za labaratorijski materijal planiraju u iznosu od 7.500,00€, a da se sredstva 
za medicinski materijal umjesto 7.500,00€ planiraju u iznosu od 4.800,00€. 
Odgovor:  Primjedba je opravdana i prihvaćena 
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Sekretarka Sekretarijata za kulturu, Snežana Tomanović, dostavila je prijedlog za 
izmjenu pojedinih pozicija, odnosno predložila je da se sredstva za usluge prevođenja, 
štampanja, umnožavanja povećaju za 5.000,00€, da se izdaci po osnovu isplate 
ugovora o djelu povećaju za 30.000,00€, a da se sa stavke transfera za organizovanje 
proslava, pazara u gradu, Nove godine, sredstva u iznosu od 30.000,00€ prebace na 
ugovore o djelu za potrebe angažovanja muzičara i drugih izvođača. Osim toga 
predlaže da se sredstva za transfere za organizovanje festivala (Beer Fest, Jazz 
festival i ostalo) povećaju za 20.000,00€,  da se nazivi pojedinih pozicija u okviru 
kapitalnog budžeta prilagode dostavljenim podacima, te da se sanacija spomenika i 
spomen obeležja premjesti u nadležnost JU “Muzeja i galerija” imajući u vidu da ista 
javna ustanova ima stručni kadar za realizacju, a da Sekretarijat za kulturu vrši nadzor, 
između ostalih i nad tom javnom ustanovom.  
Odgovor: Primjedbe su opravdane i prihvaćene 

 
Rukovodilac Službe za informacioni sistem, Nikola Mićunović, uputio je prijedlog da se 
u okviru kapitalnog budžeta, za izdatke za “projekte u okviru smart city koncepta” 
opredijeli dodatno 250.000,00€, odnosno ukupno 600.000,00€. Istim zahtjevom tražio 
je da se naziv navedene stavke izmijeni tako da glasi “Projekti u okviru smart city 
koncepta i data centar infrastruktura”. 
Odgovor: Primjedbe su opravdane i prihvaćene 

V.D. direktorica JU NB “Radosav Ljumović”, Slavica Ilinčić, uputila je prijedlog da se 
povećaju sredstva planirana na pozicijama: kancelarijski materijal, sredstva za higijenu, 
rashodi za električnu energiju i komunikacione usluge u skladu sa dostavljenim 
zahtjevom, da se u okviru 4149 – ostale usluge, povećaju planirana sredstva za ostale 
ugovorne usluge za troškove PDV-a po osnovu zakupa prostora i prihoda po osnovu 
prodaje u Podgoričkoj knjižari, za povezivanje štampe i štampanje članskih karata i za 
povezivanje štampe dnevnih novina na Periodici. 
Odgovor: Primjedbe su djelimično prihvaćene, planirana su dodatna sredstva po 
pojedinim stavkama tekućeg budžeta u ukupnom iznosu od 14.500,00€. 
 
V.D. direktor Uprave lokalnih javnih prihoda, dr Aleksandar Rašović, uputio je prijedlog 
kojim je zatražio obezbjeđenje dodatnih sredstava u okviru kapitalnog budžeta i to: 
umjesto planiranih 6.500,00€ za nabavku računarske opreme iznos od 7.500,00€, 
umjesto planiranih 10.000,00€ za nabavku kancelarijske opreme iznos od 17.500,00€, 
zatim je predložio da se obezbijede dodatna sredstva u iznosu od 30.000,00€ za 
nabavku vozila za Upravu lokalnih javnih prihoda. Takođe je tražio dodatna sredstva za 
kancelarijski materijal, radnu odjeću i obuću, fax uprave, službena putovanja, 
reprezentaciju. 
Odgovor: Primjedbe su djelimično prihvaćene, planirana su dodatna sredstva po 
pojedinim stavkama tekućeg budžeta u ukupnom iznosu od 59.000,00€. 
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V.D. direktorice JU Gradsko Pozorište, Ivona Čović Jaćimović, uputila je primjedbu i 
predložila da se razmotri prijedlog za obezbjeđenje sredstava u okviru kapitalnog 
budžeta, za nabavku kombi vozila za potrebe JU Gradsko pozorište u iznosu od 
130.000,00€. 
Odgovor: U okviru izdataka za opremu, za nabavku vozila za organe Glavnog grada 
planirana su sredstva u ukupnom iznosu od 1.850.000,00€, dok je za nabavku vozila 
za privredna društva planirano 2.800.000,00€, koja sredstva smatramo dovoljnim za 
ove namjene za 2025. godinu. 
 
V.D. Glavnog administratora Dejan Dašić, uputio je primjedbu i predložio da se 
sredstva za službena putovanja za njihovu potrošačku jedinucu povećaju za iznos od 
1.500,00€. 
Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena. 

 
Direktor Uprave za inspekcijske poslove, Branko Kovačević, uputio je primjedbe koje 
se odnose na razmatranje mogućnosti povećanja  sredstava za: kancelarijski materijal 
za 3.000,00€, komunikacione usluge za 5.000,00€, administrativna izvršenja za 
10.000,00€,  obezbijediti sredstva u iznosu od 2.000,00€ za tekuće održavanje vozila; 
obezbijediti sredstva u iznosu od 1.000,00€ za kupovinu itisona, zavjesa i sl.  
Odgovor: Primjedbe su djelimično prihvaćene, planirana su dodatna sredstva po 
pojedinim stavkama tekućeg budžeta u ukupnom iznosu od 13.000,00€. 

Rukovodilac Službe za zajedničke poslove, Veselin Rabrenović, uputio je primjedbu i 
predložio da se obezbijede sredstva u iznosu od 5.000,00€ za nabavku maziva, ulja i 
akumulatora, a da se sredstva za popis arhivske građe smanje za iznos od 5.000,00€. 
Takođe je tražio da se obezbijede dodatna sredstva za osiguranje radnika u Glavnom 
gradu u iznosu od minimum 2,5€ po zaposlenom, shodno odredbama Granskog 
kolektivnog ugovora iz oblasti uprave i pravosuđa. Zatim je predložio da se planiraju 
sredstva za nabavku agregata u upravnoj zgradi i zgradi Industrijaimport-a u ukupnom 
iznosu od 80.000,00€. Osim toga navodi da se  adaptacija terase prvog sprata u zgradi 
Parlamenta za koji projekat je planirano 320.000,00€ prenese u nadležnost Službe 
Glavnog gradskog arhitekte, iz razloga što je kompletna procedura od specifikacije pa 
do završnih radova u njihovoj nadležnosti i struci.  
Odgovor: Primjedbe su opravdane i prihvaćene. 

 
Sekretar Sekretarijata za komunalne poslove, Andrija Babović, predložio je da se 
razmotri mogućnost povećanja sredstava u iznosu od 2.000,00€ za nabavku telefonske 
centrale u skladu sa Ugovorom o jednostavnoj nabavci između Glavnog grada i doo 
“Telemont”, te dostavljenoj ponudi u prilogu zahtjeva. Uputio je i prijedlog da se 
sredstva planirana na stavci u okviru grupe 4319 - Ostali transferi pojedincima - 
pozicija “Radovi i mjere na zaštiti od štetnog dejstva voda” prebace kod Službe za 
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podršku poljoprivredi i ruralnom razvoju, iz razloga što je izrada Opšteg plana zaštite 
od štetnog dejstva voda za, vode od lokalnog značaja, shodno Odluci o organizaciji i 
načinu rada Uprava Glavnog grada, definsana kao nadležnost Službe za podršku 
poljoprivredi i ruralnom razvoju.  
Odgovor: Primjedbe su opravdane i prihvaćene. 
 
V.D. komandira Službe zaštite i spašavanja, Zdravko Blečić, uputio je primjedbu na 
predloženi nacrt Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorice za 2025. godinu u dijelu 
planiranih sredstava za bruto zarade za njihovu potrošačku jedinicu. Predložio je da se 
obezbijede sredstava za zapošljavanje službenika na radnim mjestima: zamjenik 
komandira, rukovdilac Sektora za tehničke poslove i šef Odsjeka za inspekcijski 
nadzor, budući da je Služba za unutrašnju reviziju i finansijsko upravljanje rizicima 
sačinila Izvještaj o izvršenoj kontroli i preporučila popunjavanje navedenih radnih 
mjesta, što će doprinijeti boljoj organizaciji, većoj operativnosti i efikasnosti u radu 
službe. Tražili su povećanje sredstava za rashode za tekuće održavanje vozila, imajući 
u vidu prirodu posla ove službe i starost voznog parka, kao i nepredvidivost kvarova. 
Odgovor: Primjedbe su djelimično prihvaćene, planirana su dodatna sredstva u iznosu 
od 10.000,00€, pa je za tekuće održavanje vozila planiran iznos od 30.000,00€. 
Dodatna sredstva za zapošljavanje, kada je u pitanju zapošljavanje na primjer 
sezonske radne snage, kod Službe zaštite i spašavanja su već planirana Nacrtom 
Odluke o budžetu Glavnog grada za 2025. godinu. 
 
Direktorica JU “Muzeji i Galerije Podgorice”, Ivana Ćupić, dostavila je predlog da se 
planirana sredstva na stavci 4191 - osiguranje u iznosu od 19.000,00€, prebace na 
stavku 4149 ostale ugovorene usluge, zbog potrebe organizacije izložbe umjetnika 
Vlada Veličkovića. 
Odgovor: Primjedba je opravdana i prihvaćena. 

V.D. sekretar Sekretarijata za planiranje prostora i održivi razvoj, Gavrilo Vuković 
ukazao je na odredbe predloga Zakona o uređenju prostora, koji je tom sekretarijatu 
dostavljen na davanje mišljenja, a kojim je planirano da lokalne planske dokumente 
može da izrađuje privredno društvo koje osniva jedinica lokalne samouprave, koje ima 
zaposlenog odgovornog planera i najmanje četiri zaposlena planera, te da će se isto 
društvo osnovati u roku od 60 dana od dana stupanja na snagu ovog zakona, kako bi 
se u perspektivi navedeno imalo u vidu i planiralo osnivanje privrednog društva koje će 
se baviti izradom lokalnih planskih dokumenata. Ukazao je na planirano donošenje 
Zakona o izgradnji objekata i Zakona o legalizaciji bespravnih objekata, koji će 
posledično zahtijevati donošenje novog Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i 
sistematizaciji Sekretarijata za planiranje prostora i održivi razvoj.  
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Predstavnik NVO “Rikavac”, Marko Perković, dostavio je prijedlog za obezbjeđenje 
sredstava u iznosu od 22.000,00€ za završetak vodovoda u katunu Rikavac kako bi se 
završila započeta izgradnja vodovoda u katunu, čime bi se stekli uslovi pune 
valorizacije potencijala katuna Rikavac i jezera. Takođe je dostavio i prijedlog za 
obezbjeđenje sredstava u iznosu od 15.000,00 za sanaciju lokalnog puta Širokar-
Rikavac u dužini od 3 km, čime bi se unaprijedio život mještana katuna ali i posjetioca 
ovog mjesta. 
Odgovor: Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu, 
planirana su sredstva za sanaciju opštinskih i nekategorisanih puteva i ulica na teritoriji 
Glavnog grada u iznosu od 6.000.000,00€ privrednom društvu “Putevi” doo, dok je za 
izgradnju i rekonstrukciju vodovodne mreže u prigradskim i seoskim područjima 
opredijeljeno 600.000,00€ privrednom društvu doo “Vodovod i kanalizacija”. Navedeni 
predlog upućen je nadležnom sekretarijatu i navedenim privrednim društvima kako bi 
isti imali u vidu prilikom pripreme Programa uređenja prostora za narednu godinu. 
 
Sanja i Manja Perić, uputile su prijedlog za obezbjeđenje sredstava za poboljšanje 
uslova u postojećem azilu za napuštene životinje kao i za izgradnju novih prihvalitišta 
na širem području grada. Takođe su uputile prijedlog za mogućnost obezbjeđenja 
sredstava za veterinarske usluge za napuštene životinje (pregled, srerilizacija, 
vakcina). 
Odgovor: Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu, 
opredijeljen je iznos od 50.000,00€ za veterinarske usluge, privrednom društvu 
“Čistoća” doo, pri čemu će ovo društvo sagledati mogućnosti da tokom godine 
obezbijedi dodatna sredstva iz sopstvenih izvora za ove namjene. Osim toga 
neophodno je da Uprava za bezbjednost hrane, veterinu i fitosanitarne poslove 
preduzme aktivnosti  iz svoje nadležnosti iz Zakona o dobrobiti životinja, intenzivira 
postupak čipovanja, čime bi se identifikovali vlasnici čiji psi povređuju građane 
Podgorice i na taj način preuzeli odgovornost za nastalu finansijsku štetu, što bi uticalo 
na smanjenje troškova koje “Čistoća” doo i Glavni grad, solidarno plaćaju po osnovu 
okončanih sudskih sporova u korist građana, na ime ujeda pasa lutalica. 

Kristina Radinović, uputila je prijedlog za obezbjeđenje sredstava u iznosu od 
10.000,00€  za subvencionisanje kastracije i sterilizacije vlasničkih pasa kao i 
10.000,00€ za subvencionisanje kastracije i sterilizacije vlasničkih i bezdomnih 
mačaka. Takođe je predložila da se budžetom obezbijede sredstva u iznosu od 
5.000,00€ za subvencionisanje čipovanja pasa i vakcinacije mačaka protiv bjesnila i 
drugih zaraznih bolesti. Predložila je i način na koji bi se ove aktivnosti sprovodile, a 
sve u cilju poboljšanja uslova života građana  i dobrobiti samih životinja. 
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Odgovor: Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu, 
opredijeljen je iznos od 50.000,00€ za veterinarske usluge privrednom društvu 
“Čistoća” doo, pri čemu će ovo društvo sagledati mogućnosti da tokom godine 
obezbijedi dodatna sredstva iz svojih izvora za ove namjene. Osim toga neophodno je 
da Uprava za bezbjednost hrane, veterinu i fitosanitarne poslove preuzme aktivnosti  iz 
svoje nadležnosti iz Zakona o dobrobiti životinja, intenzivira postupak čipovanja, čime 
bi se identifikovali vlasnici čiji psi povređuju građane Podgorice i na taj način preuzeli 
odgovornost za nastalu finansijsku štetu, što bi uticalo na smanjenje troškova koje 
“Čistoća” doo i Glavni grad solidarno plaćaju po osnovu okončanih sudskih sporova u 
korist građana, na ime ujeda pasa lutalica. 
 
Danijel Zindović, dipl. ing. gradjevinarstva, zatražio je informaciju vezanu za izvođenje 
radova na rekonstrukciji Ulice Avnoj-a, za koju je prema njegovim informacijama 
ovjeren Elaborat eksproprijacije od strane Uprave za nekretnine i državnu imovinu PJ 
Podgorica,  a u nacrtu Odluke o budžetu za 2025. godinu nije mogao vidjeti da je 
rekonstrukcija planirana. 
Odgovor: Obzirom da na gotovo cijeloj trasi ulice Avnoj-a u naselju Zabjelo postoje 
neriješeni imovinsko – pravni odnosi, rekonstrukciju ove saobraćajnice, u skladu sa 
uređenim i pozitivno revidovanim Glavnim projektom, nije realno planirati Programom 
uređenja prostora za narednu godinu. 
 
Boris Ristović, uputio je molbu da se razmotri mogućnost asfaltiranja brdskog puta u 
dužini od 1 do 2 km, kroz Donje Crne u Piperima, od ravničarskog dijela (širi reon 
Lakta) do magistralnog puta Rogami-Radovče (lokacija Torijun). Naglašava da je ovo 
jedini put koji prolazi kroz ovo selo, koje u posljednjim godinama bilježi intenzivniji 
povratak starosjedilaca, a paralelno dolazi i do razvoja vodosnadbijevanja, imajući u 
vidu da Vodovod privodi kraju radove na priključivanju crnačkih domaćinstava na novu 
vodovodnu mrežu. Dalje navodi da bi kombinovanim unapređenjem putne i vodovodne 
infrastrukture bili dodatno poboljšani uslovi za dalji ekonomski razvoj ovoga kraja.  
Odgovor: Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu, 
planirana su sredstva za sanaciju opštinskih i nekategorisanih puteva i ulica na teritoriji 
Glavnog grada u iznosu od 6.000.000,00€ privrednom društvu “Putevi” doo. Navedeni 
predlog upućen je nadležnom sekretarijatu i navedenom privrednom društvu kako bi 
isti imali u vidu prilikom pripreme Programa uređenja prostora za narednu godinu. 
 
Tamara Ivanković, ispred Skupštine stanara etažnih vlasnika ulaza 370/II u Ulici 
Piperskoj, uputila je prijedlog za obezbjeđenje sredstava za ugradnju lifta u zgradi za 
ovaj objekat koji je sagrađen kroz privatno javno partnerstvo između Opštine Podgorica 
i preduzeća “Cijevna komerc” doo.  
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U zgradi, koja ima sedam etaža (suteren, prizemlje i pet spratova), ostavljen je prostor 
za ugradnju lifta koji nikada nije urađen, a koji im je prijeko potreban. 
Odgovor: Uprava Glavnog grada namjerava i ovu oblast da podrži u narednom 
periodu. Iz tog razloga i liftovi su obuhvaćeni radnom verzijom Strateškog plana 
Glavnog grada za period 2025-2030. godine. Nakon usvajanja istog, stiču se uslovi za 
razradu modela podrške. Svakako podrška ne može biti usmjerena samo prema jednoj 
stambenoj zgradi, već se mora tražiti model po kome bi svi zainteresovani mogli da 
apliciraju za podršku. 
 
Građanin Mirsad Hamzić iz MZ Konik, obratio se prijedlogom za obezbjeđenje 
sredstava za nastavak izgradnje Bulevara Pera Ćetkovića od Starog aerodroma do 
novog parka na Koniku, da se urade četiri trake sa trotoarima i razdjelnim ostrvom, 
takođe za rekonstrukciju Proleterske ulice,  za rekonstrukciju Ulice Arsa 
Muharemovića. Takođe je predložio da se obezbijede sredstva za izgradnju Doma 
zdravlja u MZ Konik. 
Odgovor: “Agencija za izgradnju i razvoj Podgorice” doo je ugovorila izvođenje radova 
na izgradnji nastavka Bulevara Pera Ćetkovića do uklapanja u Poletersku ulicu, a 
izvođač radova će biti uveden u posao 12.12.2024. godine. Rekonstrukcija Proleterske 
ulice nije planirana Programom uređenja prostora, niti je predviđena Nacrtom 
Programa uređenja prostora za narednu godinu. Izgradnja mini parka sa klupama i 
stazama uz travnjak kod aerodroma, Špiro Mugoša nije u nadležnosti Agencije za 
izgradnju i razvoj Podgorice. Rekonstrukcija Ulice Arsa Muharemovića takođe nije 
planirana Programom uređenja prostora, niti Nacrtom istog programa za narednu 
godinu. Imajući u vidu da g-din Hamzić navodi da je postojeća saobraćajnica u lošem 
stanju, zahtjev ćemo proslijediti nadležnom Sekretarijatu za saobraćaj i “Putevi” doo, 
da sagledaju mogućnost po pitanju realizacije navedenog. Napominjemo da su u 
naselju Konik, u skorijem periodu rekonstruisane dvije ključne saobračajnice za 
funkcionisanje saobraćaja u tom dijelu grada, Ulica Braće Ribara i I faza Ulice 
Husinjskih rudara. Izgradnja II faze Ulice Husinjskih rudara do veze sa ulicom VII 
Crnogorske brigade je u toku. 
 
Sekretar Crvenog krsta Glavnog grada Podgorice, Dragan Božović, uputio je molbu da 
se razmotri mogućnost obezbjeđenja većih sredstava za Crveni krst Glavnog grada 
Podgorica, u skladu sa iznosom sredstava koji je planiran prethodnih godina za ovu 
organizaciju.  
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Odgovor: Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu, 
Crvenom krstu Gavnog grada Podgorica opredijeljena su sredstva u iznosu od 
50.000,00€. Takođe su kod Sekretarijata za socijalno staranje oprdijeljena značajna 
sredstva za podršku socijalno ugroženim kategorijama stanovništva, kao na primjer: 
sredstva u iznosu od 770.000,00€ za troškove javne kuhinje, 150.000,00€ za podršku 
podstanarima, 200.000,00€ za sprovođenje programa iz oblasti socijalne i dječje 
zaštite, 150.000,00€ za jednokratne novčane pomoći, kao i brojni drugi programi. 
 
Milica Prelević, uputila je prijedloge koji bi doprinijeli daljem razvoju i unapređenju 
kvaliteta života u gradu. Predložila je da se povećaju sredstava za proširenje parkova, 
sadnju drveća, revitalizaciju postojećih zelenih površina, ulaganje u energetsku 
efikasnost zgrada, da se obezbijede sredstva za ulaganja u infrastrukturu za bicikliste i 
pješake, da se povećaju ulaganja u obrazovne, kulturne programe, da se podrže 
startapovi i mladi preduzetnici,  da se povećaju ulaganja u unapređenju javnog 
prevoza, proširenje gradskih linija i uvođenje ekološki prihvatljivih vozila.  
Odgovor: Nacrtom Odluke o budžetu Glavnog grada Podgorica za 2025. godinu, 
planirana su sredstva za: izgradnju parkova i zelenih površina u iznosu od 
2.356.000,00€, biciklističke staze 40.000,00€, izgradnju i rekonstrukciju autobuskih 
stajališta 200.000,00€, kupovinu novih autobusa u iznosu od 2.000.000,00€, kupovinu 
električnih vozila, te brojne kulturne programe i programe podrške preduzetništvu. 

Sekretarijat za finansijske poslove i analizu budžeta je razmotrio sve pristigle 
primjedbe, sugestije i prijedloge i sačinio Odluku o budžetu Glavnog grada Podgorica 
za 2025. godinu, na iznos od 153.000.000,00€. 
 
Povodom dostavljenih primjedbi, prijedloga i sugestija Sekretarijat za finansijske 
poslove i analizu budžeta izvršio je  izmjene u bilansu tekućih izdataka kod:  
Sekretarijata za socijalno staranje, Sekretarijata za kulturu, JU NB “Radosav Ljumović”, 
Uprave lokalnih javnih prihoda, Uprave za inspekcijske poslove, Službe glavnog 
administratora, Službe za zajedničke poslove, Sekretarijata za komunalne poslove, 
Službe zaštite i spašavanja, JU “Muzeji i galerije Podgorice”, Sekretarijata za 
finansijske poslove i analizu budžeta. 

 
Ukupan kapitalni budžet utvrđen je u iznosu od 86.080.000,00€, a u okviru kapitalnih 
izdataka, izvršene su određene izmjene na predlog: Sekretarijata za kulturu, Službe za 
informacioni sistem, Sekretarijata za planiranje prostora i održivi razvoj, Sekretarijata 
za komunalne poslove, Službe za zajedničke poslove, JU za smještaj rehabilitaciju i 
resocijalizaciju korisnika psihoaktivnih supstanci, „Vodovod i kanalizacija“ doo, 
„Sportski objekti“ doo, „Zelenilo“ doo, „Agencija za stanovanje“ doo, „Deponija“ doo, 
„Pogrebne usluge“ doo, „Komunalne usluge“ doo, „Agencije za izgradnju i razvoj“ doo, 
„Tržnice i pijace“ doo, tako da pozicija  4412 „Izdaci za lokalnu infrastrukturu“  umjesto  




